

经济援助政策

简明语言摘要

如果我付不起我的医疗费用该怎么办？

我们提供以下两项计划帮助我们的患者支付医疗费用：**慈善医疗和长者合作**。这两项计划涵盖我们诊所和医院提供的许多服务的收费。

什么是慈善医疗？

- 根据您的家庭收入和资产(如:住房或汽车),您可能符合医疗减免资格。您的收入最高可以是联邦贫困线的三倍(300%)。
- **涵盖:**急诊和必要医疗救治
- **不涵盖:**网络外服务(根据您的保险)或不属于 Fairview 的医生提供的医疗保健服务

Financial Assistance Policy

Plain Language Summary

What if I can't pay for my medical bills?

We offer two programs to help our patients pay their medical bills: **Charity Care** and **Senior Partners**. These programs cover charges for many services in our clinics and hospitals.

What is Charity Care?

- You may qualify for free or discounted care based on your household income and assets (like a house or car). Your income may be up to three times (300%) the Federal Poverty Level.
- **Covers:** Emergency and medically needed care
- **Does not cover:** Out-of-network services (based on your insurance) or care from a non-Fairview doctor

我如何申请?

如需申请, 请致电此处列出的任意一个号码。我们会将申请表和一些必要文件一起邮寄给您(您需要出示您的收入和财产证明)。您也可以通过我们的网站打印一份申请表。

如需获取一份 Fairview 经济援助政策资料或慈善医疗申请表, 请致电 612-672-6426 或访问 <https://mhealthfairview.org/billing/patient-billing-financial-services>。您也可以到医院咨询台或致电财务顾问寻求帮助, 请他们帮您完成在您接受医疗保健服务医院的这一申请程序。

- M Health Fairview 医院: 612-672-6724
- Fairview Range Medical Center: 218-362-6624

什么是长者合作?

此计划帮助参加 Medicare Part A 和 Part B 医保的明尼苏达州居民支付自付额和共同保险。如需了解更多信息, 请致电或访问:

- 长者社区服务: 952-767-0665 或 www.seniorcommunity.org。
- 如需了解 Fairview Range, 请致电 1-800-662-5711 转 7337, 或访问 www.aeoa.org。

How do I apply?

To apply, call one of the numbers listed here. We will mail an application to you along with a list of the required documents (you will need to show proof of your income and property). You may also print an application from our website.

For a copy of Fairview's Financial Assistance Policy or a Charity Care application, please call 612-672-6426 or visit <https://mhealthfairview.org/billing/patient-billing-financial-services>.

You can also stop by the hospital information desk or call a financial counselor for help with the application process at the hospital where you received your care.

- M Health Fairview hospitals: 612-672-6724
- Fairview Range Medical Center: 218-362-6624

What is Senior Partners?

This program helps Minnesota residents with Medicare Part A and Part B pay for deductibles and coinsurance. To learn more, call or visit:

- Senior Community Services: 952-767-0665 or www.seniorcommunity.org.
- For Fairview Range, call 1-800-662-5711 ext. 7337 or visit www.aeoa.org.

我还需要知道什么？

- **催收措施 (ECA):** 在采取法律行动收款(如: 诉讼或扣押您的薪水)之前, Fairview 会尽合理的努力了解您是否符合经济援助资格。
- **一般收费金额 (AGB):** 如果您符合经济援助资格, 我们向您收取的费用将不会超过我们通常向医保患者收取的费用。您可以通过以下网址查看 AGB 信息:
<https://www.fairview.org/Billing/Fairview-Charity-Care>。

如需获取一份 Fairview 经济援助政策英文或译文资料, 请致电 612-672-6426 或访问 <https://mhealthfairview.org/billing/patient-billing-financial-services>。

What else do I need to know?

- **Extraordinary Collection Actions (ECA):** Before taking legal action to collect money, such as lawsuits or garnishing your paycheck, Fairview will make a reasonable effort to see if you qualify for financial help.
- **Amounts Generally Billed (AGB):** If you qualify for financial help, we will not charge you more than the amount we generally bill insured patients. You can find AGB information at <https://www.fairview.org/Billing/Fairview-Charity-Care>.

For a copy of Fairview's Financial Assistance Policy in English or in translation, call 612-672-6426 or visit <https://mhealthfairview.org/billing/patient-billing-financial-services>.